
HOLLA BYGDEKVINNELAG. 

REFERAT FRA MEDLEMSMØTET 9.MARS 2022     

 

Vi har alle medlemsmøtene våre på Søve, noe vi er veldig glade for. Det var derfor veldig 

hyggelig å få besøk av rektor Arne Grave. 

Etter at Åshild hadde ønsket velkommen, lest et koselig dikt og vi hadde sunget en sang, fikk 

rektoren ordet. 

 

NOME VIDEREGÅEENDE SKOLE AVD. SØVE. 

Vi fikk innblikk i alle linjene en kunne velge mellom, både på Ulefoss og i Lunde. Her var det 

noe for enhver. Utrolig mangfold. 

Det var en del punkter som blei nevnt: 

- Veldig viktig å bevare historien mens vi tilpasser oss fremtiden. 

- Behov for tett og god dialog med lokalt næringsliv. 

- Skape felles ansvar for utdanning. 

- Innovasjon/utvikling skaper glede og motiverer lærere og elever. 

- Fremsnakke det positive, ikke ha fokus på det negative.  

Vi fikk også en god orientering om Biogassanlegget, Telemarksreaktoren, på Søve. Nå vet vi 

mye om den, få som visste noe fra før. 

Det blei stilt mange spørsmål, alle fikk gode svar. Så her var det en rektor som kunne faget 

sitt. Han ønsket mer aktivitet på Søve. Spennende. 

 

Åshild takket for god informasjon. Deretter var det tid for kaffe og loddsalg. Alt i alt en 

hyggelig kveld i bygdekvinnelaget. 

 

Audhild 

Ref. 

 

 

 


